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Madeleine Wolfs-Corten

Van: Evert Kneepkens <e.kneepkens@raadweert.nu>
Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 11:52
Aan: Griffie
CC: Marie-Thérèse van den Bergh
Onderwerp: Vragen begroting

Beste griffie, 
 
Bijgaand een paar vragen nav de begroting voor de commissievergadering van morgen. Is het mogelijk deze door te 
geleiden? 
 
Alvast bedankt! 
 
Met liberale groet, 
 
Evert Kneepkens 
De Weerter VVD 
 
Op p.19 staat dat we het gebruik van zaalsportaccomodaties willen optimaliseren 
door meer zichtbaarheid te geven aan zaalsporten. Ik begrijp niet helemaal hoe de 
zichtbaarheid van zaalsporten de inzet van de accomodaties kan optimaliseren. Is 
het mogelijk hier een verdere toelichting bij te geven? 
 
Op p.60 staat het doel “Iedereen heeft in 2030 toegang tot het mobiliteitssysteem, 
ongeacht fysieke, mentale of economische beperkingen” met als indicator “Per 500 
huishouden minimaal één (emissieloze) deelauto beschikbaar.”. Hoe wordt dit 
gerealiseerd en welke rol heeft de gemeente in het realiseren hiervan? En wat zijn 
de consequenties indien dit doel niet wordt gehaald? 
 
Hoe zien we de relatie tussen de druk op het ambtelijk apparaat, het tekort aan 
mensen en de nieuwe gewenste functies. Hoe gaan we dit invullen en prioritiseren? 
Is dit op basis van openstaande vacatures en het succes op het invullen daarvan of 
vinden er ook interne verschuivingen plaats op basis van grootste 
behoeften/prioriteiten? En in het laatste geval, hoe worden de prioriteiten dan 
bepaald? 
 


